
 
PROTOKÓŁ  NR 139.2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia  03 listopada  2014.   

 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Emilia Banaszek – inspektor w wydziale inwestycji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Tłuszcz za rok  
    szkolny 2013/2014. 
3. Informacja o realizacji inwestycji w 2014 roku. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Wolne wnioski. 
6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 138.2014 z 21 października 2014 r. został przyjęty. 
 
Ad2.  Komisja zapoznała się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy  Tłuszcz za rok szkolny 2013/2014, która stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu.  
 
Komisja akceptuje.  
 
Ad3. Pani Emilia Banaszek przedstawiła i omówiła realizację inwestycji 
gminnych w 2014 roku ( bez inwestycji drogowych).  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
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Ad4. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Mieszkańcy ulicy Bocznej  w Tłuszczu zwracają się z prośbą o podjęcie 
interwencji w sprawie przydzielenia lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy 
lub innego w miarę możliwości.  Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja zobowiązuje Burmistrza do szybkiego rozwiązania problemu. 
 
 
Ad5. Radny Mirosław Sobczak poruszył problem  braku wody w Jadwininie.  
W chwili obecnej przy dużej suszy woda jest dowożona w beczkach, ale co 
będzie, jeśli susza dalej się utrzyma,  a będzie  mróz, mieszkańcy mogą zostać 
bez wody.  
Radny uważa, że należy  szukać rozwiązania i dlatego wnosi o zaproszenie na  
następne posiedzenie Komisji Pana Burmistrza w celu przedyskutowania 
problemu i znalezienia rozwiązania.  
 
Komisja popiera. 
 
Radny Mirosław Szczotka wniósł uwagę odnośnie realizacji placu zabaw w 
Jasienia-Górki. Zdaniem radnego ten plac zabaw powinien powstać już w 
ubiegłym roku, a nie dopiero teraz w grudniu. Po co dzieciom plac zabaw w 
zimie, powiedział radny.  
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 07 listopada 
2014 roku godzina  12.30 
 
Na tym protokół zakończono.                               
 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                   Tadeusz Groszek 
 
 
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 .                                                                           
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu. 
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska dnia 3 listopada  2014 r.  
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